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Protokoll fört vid extra allmänt möte i 

Bälinge Ryttarförening 2 december 2018. 

 

§ 1. Mötets öppnande. 

Helena Sjöstedt, föreningens ordförande, öppnade mötet och hälsade alla 
välkomna. Mötet var utlyst då tio procent av föreningens medlemmar begärt 
det för att få svar på fyra frågor (se bilaga 1).  

 

§ 2. Val av ordförande för mötet.  

Henrik Nilsson, Upplands Idrottsförbund, valdes till ordförande för mötet. 

 

§ 3. Val av sekreterare för mötet.  

Sara Sundberg valdes till sekreterare för mötet.  

 

§ 4. Fastställande av röstlängd.  

Röstlängden, i form av närvarolistan, fastställdes.  

 

§ 5. Val av justerare och rösträknare. 

Till justerare och rösträknare valdes Katarina Petersson och Malin Larsson. 

 

§ 6. Fastställande av dagordning. 

Dagordningen fastställdes.  
 

§ 7. Fastställande av om mötet blivit i laga ordning utlyst.  

Dagens extra allmänna medlemsmöte hade inte utlysts med rätt information 
i kallelsen. Det hölls därför som ett rent informationsmöte. Enligt 
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föreningens stadgar måste mötet lysas ut igen och hållas på nytt. Styrelsen 
fick i uppdrag att ordna ett nytt möte så snart som möjligt, i enlighet med 
stadgarna. 
 
§ 8. Anläggningen – nuläge och framtid.  
 
Styrelsen rapporterade om läget för föreningens anläggning. Dagens 
hyresavtal gäller till år 2020 och man ser att det finns tre alternativa 
lösningar efter det: 

- Hitta mark för att köpa den och bygga en egen anläggning. 
- Köpa loss nuvarande anläggning. 
- Omförhandla nuvarande avtal. Detta är troligen det mest realistiska 

alternativet.   
Styrelsens framtidsvision är att BäRF äger sin egen anläggning och har fler 
ridande än idag.  
 
§ 9. Ekonomisk rapport.  Ekonomin är ansträngd, foderpriserna har gått 
upp och de ridande har blivit färre. Styrelsen har i dagsläget inte någon 
fullgod bild av föreningens ekonomi och kunde därför inte lämna någon 
ekonomisk rapport. 
Styrelsen har tagit hjälp av en konsult, Camilla Andréasson, för att bli mer 
affärsmässig och sätta sig in i de ekonomiska frågorna mer.   
 
§ 10. Inkommen fråga: Hur arbetar styrelsen nu och hur kommer 
arbetet med ridskolans värdegrund att se ut? 
Värdegrunden är en naturlig del i styrelsens arbete och målet är att den ska 
genomsyra hela verksamheten. Styrelsen planerar för ett mer aktivt 
värdegrundsarbete där alla parter är engagerade. Mötets ordförande, Henrik 
Nilsson, passade på att tipsa om att Sisu idrottsutbildarna gärna hjälper till 
med värdegrundsarbete.  
 
§ 11. Inkommen fråga: Vad är planen för ridskolan när styrelsen tagit 
över? 
”Styrelsen tar över” var en felaktig formulering i ett brev till personalen. Det 
är fortfarande Jessica Svantesson som är ansvarig för det dagliga arbetet. 
Styrelsen tar större beslut och har ansvar för föreningen mellan årsmöten 
och medlemsmöten inom de ramar som stadgar samt årsmötes- och 
medlemsmötesbeslut anger.  
 
§ 12. Inkommen fråga: Hur ska den praktiska verksamheten skötas och 
av vem?  
Verksamhetschefen, Jessica Svantesson, sköter tillsammans med BäRFs 
personal den praktiska verksamheten och är den som leder och fördelar 
arbetet. Styrelsen kommer att vara mer delaktig och ta mer ansvar.  
 
§ 13. Inkommen fråga: Vad händer med personal och hästar? 
Målet är att ha kompetent personal. Då ridlärare varit sjuka har man 
prioriterat att hålla lektionerna framför att ställa in dem. Det har då hänt att 
personer utan ridlärarkompetens har hjälpt till så att eleverna kunnat rida. 
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När detta sker är det viktigt att se till att säkerheten för ryttarna kan 
garanteras. Personer som går in och jobbar ideellt täcks av föreningens 
försäkring.  
Under innevarande år har styrelsen och delar av personalen upplevt ett 
försämrat samarbetsklimat vilket delvis påverkat den psykosociala 
arbetsmiljön negativt för både styrelse och personal. Styrelsen har som 
arbetsgivare ansvaret för att driva arbetet mot ett förbättrat samarbetsklimat 
och arbete pågår för att uppnå detta. 

Det finns i dag inga planer på att sälja någon av BäRFs hästar. Information 
ska alltid gå ut till medlemmarna när en häst ska säljas eller avlivas.  
 
§ 14. Mötets avslutande. 
Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.  
 
 
 
 
 
Sara Sundberg   Henrik Nilsson 
Sekreterare   Ordförande 
 
 
 
 
 
Katarina Petersson   Malin Larsson 
Justerare    Justerare 
 
 

 

 


